
Referat styremøte 2. April 2019 
Hos Per Ove.  
 
Tilstede: Hege, Per Ove og Janne   
 
Møtet ble innledet med en befaring i bakgård og rundt fasaden for å inspisere skader på 
mur etc. 
 

1. Murerarbeider- Per Ove og Hege innhenter informasjon og tilbud fra ulike 
firmaer. Hege kontakter Byantikvaren. 
 

2. Elektrisk anlegg – Styret har fått rapport fra Elsjekk AS om tilstanden på det felles 
elektriske anlegget. I følge rapporten er det flere punkter som må utbedres. Janne 
og Per Ove innhenter tilbud fra flere elektrikere på dette arbeidet. 

 
3. Dugnad-  Styret tar sikte på uke 19. Dette er uken før 17. Mai. Styret bestiller 

container til rydding av private boder og fellesarealer. Rydding av private boder 
må skje før dugnaden eller senest dugnadsdagen.  Spesialavfall må sorteres for 
seg.  Styret setter opp liste over oppgaver som skal utføres på dugnaden. Sosialt i 
etterkant av dugnaden med mat og drikke.  

 
4. Papir og papp i bakgård- Det skal ikke plasseres store noe på utsiden av 

containerne. Dersom det er behov for å kaste større pappesker, skal dette ordnes 
av den enkelte.  

 
 

5. Pipeeksperten- Vi er i dialog med Pipeeksperten om kostnader for de siste 
utbedringene av murerarbeid etc. Vi får et beløp av Pipeeksperten til utbedringer 
av oppgang i A. 

 
6. Vask av felles vinduer i gården- Styret tar sikte på at dette kan utføres etter 

pollensesongen, dvs. tidligst i slutten av juni. Styret innhenter tilbud på dette. 
 

7. Døråpnere- Styret er i dialog med Bergersen AS som skal utføre montering av 
døråpnere. Vi venter på nytt tilbud fra dem. Per Ove følger opp. Tilskuddet fra 
kommunen til døråpnere må benyttes innen september 2019.  

 
8. Nytt vaskefirma. Styret ar sagt opp kontrakten med nåværende vaskefirma. Janne 

går gjennom kontrakten med det nye vaskefirmaet Crystal Facility før signering 
kan skje.  

 
 

 


